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Til Folketinget – Skatteudvalget

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 150 af 17. december 2013 (alm. del).  
Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mads Rørvig (V).

Morten Østergaard

/

Anne Sophie Stricker

J.nr. 14-0045224
Den 7. februar 2014

Skatteudvalget 2013-14
SAU Alm.del endeligt svar på spørgsmål 150
Offentligt (01)
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Spørgsmål
Ministeren bedes redegøre for, hvorfor man ikke som lovet har oversendt de i 
brev af 3. juli 2013, jf. SAU (Folketingsår 2012-13) alm. del – bilag 270, lovede 
oversendelser af opgørelser – herunder om restancer.

Svar
Jeg skal henvise til, at SKAT i vedlagte bilag har udarbejdet en opfølgende 
status på de aftalte leveringer til Skatteudvalget, jf. brev af 3. juli 2013, SAU. 
alm. del bilag 270. 

Det vedlagte notat fra SKAT er opdateret i forhold til det notat omhandlende 
samme emne, som blev oversendt til SAU 19. december 2013 som svar på
spørgsmål nr. 101 af 22. november 2013 (alm. del). 

Jeg skal bemærke, at der er oversendt en kvartalsvis restanceopgørelse til SAU 
januar 2014, og at der har været en teknisk gennemgang af denne den 23. ja-
nuar 2014. 

Jeg tager notatet fra SKAT til efterretning, men som det også er anført i svaret 
fra den forhenværende skatteminister Jonas Dahl i svar på spørgsmål nr. 101 
af 22. november 2013 (alm. del), vil der fremadrettet blive strammet op på de 
aftalte leveringer. 


